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CRN 024  

 

Date: 23rd October,2025 

Subject: Literacy Week 2025. 
Dear Parents, 

As part of our ongoing commitment to nurturing a love of reading and strengthening literacy skills, we are 

delighted to announce Literacy Week 2025, taking place from Monday, 27th October to Friday, 31st 

October 2025. 

Throughout the week, students will participate in a range of fun, creative, and inspiring literacy 

activities designed to spark imagination, encourage storytelling, and foster a lifelong love of books. 
 

Friday, 31st October 2025 – Schedule of Events 

Time Activity Venue Grades 

08:30am – 09:30am 
Character Parade – Students showcase their favorite 

book characters and share a few words about them. 

KG Section & 

Classrooms 

Pre-KG – Grade 10 

(parade organized by 

grade) 

09:30am – 10:00am 
Exhibition of Best Works – Students explore creative 

displays and vote for their favorites. 
Auditorium Grades 3–10 

10:00am – 10:45am Debate Finals Auditorium Grades 8–10 

10:45am – 11:15am Awards Ceremony Auditorium All Grades 

11:15am Dispersal – – 

 

In addition, we are thrilled to announce our Book Fair, a wonderful opportunity for students to discover and 

purchase books they love — books that will open doors to imagination, knowledge, and creativity. 
 

We are also honored to welcome Ms. Nouf Alwatban, renowned author of “Let Us Grow Healthy” (June 

2024). She will visit us on Tuesday, 28th October 2025, to speak with students about her journey as a writer 

and share insights into the life of an author. 
 

We warmly encourage you to motivate your child to participate in all Literacy Week events. This celebration 

is a wonderful opportunity to experience the joy of reading together, recognize students’ talents, and inspire a 

lasting passion for literature. 
 

We look forward to celebrating Literacy Week 2025 with you and your child! 
 

Yours Sincerely,  

Dr. Kishor Pillai  
 

 

Director/Principal 

 الآداب والمعارف. الموضوع: أسبوع 
 أولياء الأمور الأعزاء: 

 

امنا المستمر بتنمية حب القراءة وتعزيز مهارات اللغة، يسعدنا أن نعلن عن ز ي إطار الت 
ة  معارفالآداب والأسبوع    فز ، والذي سيُقام خلال الفت 

 .2025أكتوبر  31 الموافق الجمعة  وحتى يوم 2025 أكتوبر  27 الموافق ثني   ال يوم  من
 

ي تهدف إلى  خلال هذا الأسبوع    بةسيشارك الطل
ي مجال القراءة والكتابة، والت 

ي مجموعة متنوعة من الأنشطة الممتعة والمبتكرة والمُلهمة فز
فز

 .خيالهم، وتشجيعهم على سرد القصص، وتعزيز شغفهم بالكتب مدى الحياة  توسيع
 

   . 2025أكتوبر    31الموافق  الجمعةيوم أعلاه لجدول الفعاليات  ليكمإ
 

ي  ، وهو فرصة رائعة  معرض الكتاب  الإضافة إلى ذلك، يسعدنا أن نعلن عنب
اء الكتب الت  ي تفتح لهم  ،  يحبها الطلبةلاكتشاف وسرر

جميع  تلك الت 
 .المعرفة والإبداع أبواب

بالسيدة فنا أن نرحب  الوطبان  كما يشر ة  نوف  الشهتر الكاتبة  ورنا يوم(2024لننمو بصحة" )يونيو  "  مؤلفها شاركة  لم،  ز ي ست 
  الثلاثاء  ، والت 

ز  ةبلتتحدث مع الطل 2025أكتوبر  28 الموافق اتها حول حياة المؤلفير ي عالم الكتابة، وتشاركهم ختر
 .عن رحلتها فز

 

فعالياتنحثكم   جميع  ي 
فز للمشاركة  أبنائكم  تشجيع  والكتابة  على  القراءة  القراءة    لنستمتع  أسبوع  الطلبجمال  مواهب  واكتشاف   ،

ً
،  ةبمعا

 .لأدب والكتاببا وإلهامهم


